
P R O T O K Ó Ł  Nr 21

z posiedzenia Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem Komunalnym 

w dniu 23 lipca 2014 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

1. Załęski Aleksander -  przewodniczący

2. Klusek Ryszard -  członek

3. Kłębek Krzysztof -  członek

4. Sobczak Józef -  członek

5. Stańczak Zbigniew -  członek

Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

- Tadeusz Bulik Wójt Gminy Dąbrówka

- Krystyna Augustyniak -  pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka

Protokołowała:

- Anna Sowińska -  pracownik Urzędu Gminy Dąbrówka

Pan Aleksander Załęski Przewodniczący Komisji Rozwoju i Gospodarki Mieniem 

Komunalnym otworzył posiedzenie Komisji. Przywitał członków komisji, Wójta Gminy 

Dąbrówka i protokolantkę.

Na posiedzeniu Komisji zostały omówione następujące sprawy:

1. Rozpatrzenie wniosku o uruchomienie kopalni piasku w Sokołówku.

Pan Załęski przedstawił informację o inwestycji oraz poinformował, że od Sołtysa wsi 

Sokołówek uzyskał oświadczenie, że mieszkańcy Sokołówka nie wnoszą uwag do tej 

inwestycji. W wyniku dyskusji, której głównym tematem była droga wywozu kruszywa, 

podjęto następujące wnioski:

- Wójt Gminy Dąbrówka wystosuje pismo, na temat możliwości wywozu kruszywa drogą 

powiatową z Sokołówka przez miejscowości Łosie-Mokre-Radzymin, do Starostwa w 

Wołominie i przekaże do wiadomości Burmistrzowi Radzymina.

- Sołtys wsi Sokołówek zorganizuje zebranie mieszkańców sołectwa Sokołówek, na którym 

poinformuje o planowanej inwestycji uruchomienia w Sokołówku kopalni piasku. Protokół z 

zebrania przekaże do Urzędu Gminy.
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2. Wyprostowanie drogi gminnej w Ostrówku.

Pani Krystyna Augustyniak przedstawiła informację w sprawie już podjętej przez Radę 

uchwały. Zmieniły się nr działek i należy podjąć nowa uchwałę. Gmina zamieni się z Panem 

Markiem Wysockim gruntem o porównywalnej powierzchni. Koszty aktu notarialnego 

pokryje Pan M W zamieszkały w Kolakowie. Komisja zgodziła się na takie

załatwienie sprawy.

Pan Wójt poinformował Komisję o wydłużającym się terminie zawarcia sądowej ugody z 

Firmą WODROL PRUSZKÓW SA, w związku z odległym terminem rozprawy sądowej.

UG wystąpił do Sądu o przyspieszenie terminu rozprawy. W sytuacji nie wyznaczenia przez 

Sąd bliższego terminu rozprawy, jest rozważana kwestia zawarcia innej formy ugody z w/w 

firmą w sprawie zakończenia realizacji inwestycji związanej z budową wodociągu w 

miejscowości Małopole. Komisja uważa, że decyzję o zawarciu innego rodzaju ugody należy 

skonsultować z prawnikami. Komisja nie zgłasza sprzeciwu w sprawie zawarcia innego 

rodzaju ugody.

4. Modernizacji drogi powiatowej Kuligów - Marianów

Pan Wójt poinformował Komisję o telefonicznej informacji z Wydziału Inwestycji i 

Drogownictwa w Wołominie o braku wystarczających funduszy na realizację wszystkich 

zadań, zawartych w notatce sporządzonej w dniu 9 lipca 2014 roku, dotyczących 

modernizacji dróg powiatowych znajdujących się na terenie Gminy Dąbrówka. Pan 

Aleksander Załęski poinformował o wystosowaniu pisma, w tej sprawie, do Starosty 

wołomińskiego.

5. Kursowania autobusów.

Pan Wójt poinformował Komisję o wystosowanym piśmie, do Pana Zbigniewa Piotrowskiego 

Burmistrza Miasta i Gminy Radzymin, w sprawie wspólnego finansowania kursów busowych 

pomiędzy Gminą Radzymin a Gminą Dąbrówka.

Jest propozycja przedłużenia istniejących linii busowych w sposób następujący:

a) linia z Radzymina do Łosia przedłużenie do Józefowa przez Sokołówek i Kuligów -  dwa 

kursy dziennie;

b) linia z Radzymina do Zawad przedłużenie do Dąbrówki przez Guzowatkę, Chajęty i 

Małopole -  dwa kursy dziennie.



6. Zmianą uchwały Rady Gminy o 50% finansowaniu Przez Gminę odbioru eternitu od 

mieszkańców na 100% finansowanie i odbiór eternitu w miarę posiadanych środków 

finansowych.

dofinansowanie odbioru eternitu z terenu Gminy Dąbrówka. Mamy duże szanse na 

otrzymanie takiego dofinansowania. Eternit Gmina będzie odbierać bezpłatnie. Do tematu 

należy wrócić w przypadku braku dotacji.

7. Pan Wójt poinformował Komisję o rezygnacji Policji z utworzenia punktu przyjęć 

mieszkańców w pomieszczeniu przeznaczonym dla Komisariatu Policji w Dąbrówce.

Obecnie pomieszczenia w budynku gminnym przeznaczone dla Komisariatu Policji zajmuje 

Ośrodek Doradztwa Rolniczego.

8. Koncepcja kanalizacji południowo-wschodniego rejonu Gminy.

Koncepcja kanalizacji powyższego rejonu Gminy zawarta jest w „Koncepcji kanalizacji 

ścieków bytowych Gminy,, opracowanego w 2009 roku. Komisja wróci do niniejszego tematu 

przy próbie określenia głównych kierunków inwestowania w Gminie.

9. Pani Krystyna Augustyniak poinformowała, że do Urzędu Gminy wpłynęło pismo Pana

W W z Józefowa z prośbą o przekazanie Gminie, za symboliczną złotówkę, 6
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działek, będących jego własnością, o łącznej powierzchni 1041 m , stanowiących drogi w 

miejscowości Kuligów.

Komisja przychyliła się do wniosku. Gmina może przejąć powyższe działki, ponieważ są one 

położone w pasie planowanych dróg gminnych, kupując je po cenie, zgodnie z pismem Pana 

Winka, 1 zł za m .Koszty notarialne poniesie Gmina.

Na tym protokół zakończono.

Pan Wójt poinformował Komisję o złożonym do FWOŚiGW w Warszawie wniosku na

Przewodniczący komisji


